



Paris, le 16/7/2021

Chers Clients,

Nous vous informons que le montant des surcharges applicables aux marchandises dangereuses évolue à compter du 1er août 2021 (date de BL) pour toutes les marchandises concernées en provenance d'Europe et à destination de l'Australie, de la Nouvelle Zélande et de l'Italie comme suit :

- **Risque faible : 200 US Dollars par EVP (150 en GBP, 175 en Euros).**
- **Risque moyen : 400 US Dollars par EVP (300 en GBP, 350 en Euros).**
- **Risque élevé : 800 US Dollars par EVP (600 en GBP, 700 en Euros).**

Par ailleurs, une surcharge additionnelle s'applique aux marchandises dangereuses à destination de l'Australie et de la Nouvelle-Zélande en transit par Singapour :

- **75 US Dollars par conteneur 20'.**
- **150 US Dollars par conteneur 40'.**

Ces surcharges s'entendent valides au moment de l'expédition et sont susceptibles d'évoluer.

ABONNEZ-VOUS ET PARAMETREZ VOS PREFERENCES POUR RECEVOIR NOS ACTUALITES

Pour toute information relative à ces modifications, veuillez à contacter vos interlocuteurs habituels.

Cordialement,

L'équipe MSC France.



Paris, 16/7/2021

Dear Valued Customers,

We inform you that the amount of applicable hazardous surcharges will be updated as from 1st August 2021 (BL date) for all cargo moving from Europe to Australia, New-Zealand and Italy as follow :

- **Low risk : US Dollars 200 per TEU (150 in GBP, 175 in Euros).**
- **Medium risk : US Dollars 400 per TEU (300 in GBP, 350 in Euros).**
- **High risk : US Dollars 800 per TEU (600 in GBP, 700 in Euros).**

An additional hazardous surcharge will apply to hazardous goods bound for Australia and New Zealand and transiting via Singapore:

- **US Dollars 75 per 20' container.**
- **US Dollars 150 per 40' container.**

These surcharges are valid at the time of shipment and are subject to change.

REGISTER AND MANAGE YOUR PREFERENCES TO RECEIVE OUR NEWS

For any further concern please contact your dedicated team.

Yours faithfully,

Team MSC France.



MSC France S.A.S.

As agent for MSC Mediterranean Shipping Company SA, Geneva

You have received this email as a valued customer of MSC or you have provided permission to receive updates from MSC. We never share this information with third parties. To refer to our privacy policy please visit [msc.com](https://www.msc.com). This email is intended solely for the addressee(s) and the information it contains is confidential.